
DS Crotone: Ricci może być dobry w Serie A
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Jedną z rewelacji tego sezonu Serie B jest Federico Ricci, pomocnik Romy,

wypożyczony po raz kolejny do Crotone. O graczu mówił, w wywiadzie

dla asromarumors.com, dyrektor sportowy Crotone, Peppe Ursino.

Drugim piłkarzem, który spisuje się świetnie, poza Budimirem, jest

Federico Ricci ze swoimi dziewięcioma golami w sezonie. Według ciebie

jest gotowy na powrót do Romy? Widzisz analogie z Florenzim?

- Według mnie, Florenzi i Ricci to dwójka różnych piłkarzy. Uznaję Florenziego za

środkowego pomocnika, mimo że gra na boku. Ricci to z kolei skrzydłowy atakujący.

Federico Ricci może stać się dobrym piłkarzem w Serie A.

 

Rozmawiałeś już z Romą o przyszłości Federico Ricciego? Jego powrót do

zespołu Giallorossich jest możliwy czy też myślisz, że może zostać w

Crotone na kolejny sezon?

- Nie myślimy o tym teraz, zobaczymy po zakończeniu sezonu. Teraz skupiamy się

na zdobywaniu punktów, aby awansować do Serie A. 

 

Interesuje was któryś z młodych graczy Giallorossich? Są zaplanowane

operacje z klubem Pallotty?

- Mamy świetne relacje z Romą, spotkamy się po sezonie i z pewnością

porozmawiamy o tym.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

